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Suomen Nyrkkeilyliiton hallituksen vastine Juha Kuljun lähettämään asialistaan 

 

Juha Kulju lähetti 16.1.2024 Suomen Nyrkkeilyliiton hallitukselle asialistan, jonka toivoi hallituksen 

käsittelevän ja antavan hänelle vastineen. 

Listatut asiat olivat: 

1) Urheilija sopimukset 

2) Varustemyynti ja varaston tämän hetken tilanne. 

3) Taloudenhoito. 

4) Matkalippujen hintaan toimisto lisää hintaa miksi. 

5) Sovittujen matkojen lisääminen omavaltaisestiko. 

6) Etätyöt. 

7) Puhelinajat. 

8) Palkittujen unohtaminen. 

9) Hallituksen luottamus toimiston puuhasteluun. 

10) GeeBee turnauksen tukeminen viime vuonna 700€. Pyytäisimme tänä vuonna 1500€. Ruokimme ja 

majoitamme suomen joukkueet. Tänä vuonna isot naisten ja miesten joukkueet jonka lisäksi 

kuljetimme ukrainalaiset liitonleiriltä pajulahdesta kisoihin. 

Kokouksessaan 23.1.2024, kohdassa 5.8. hallitus käsitteli asialistaa, varapuheenjohtaja Jouni Hartmanin 

toimiessa asian esittelijänä. 

Hallitus totesi, että moni asiakohta on sellainen, mihin nykyinen hallitus ei pysty ottamaan kantaa. Asiat 

liittyvät edellisen hallituksen toimintaan ja sen aikaisiin tilanteisiin. Tästä syystä esittelyssä todettiin, että 

asian käsittely voidaan ohittaa. 

1) Urheilijasopimukset: käsitelty. Vuoden 2024 osalta sopimukset ovat allekirjoitettavina. 

2) Varustemyynti ja varaston tämän hetken tilanne: Hallitus pyysi toiminnanjohtajaa tekemään 

selvityksen seuraavaan kokoukseen mennessä: Mikä on varaston inventaarioarvo nyt? Onko 

varastosta myyty tukiurheilijavarusteita seuroille? Mihin tulot on kirjattu? Miksi ja millä 

perusteilla varusteita on myyty? 

3) Taloudenhoito: käsitelty, koskee eronneen hallituksen toimintaa. 

4) Matkalippujen hintaan toimisto lisää hintaa miksi: Hallitus pyysi toiminnanjohtajaa tekemään 

selvityksen seuraavaan kokoukseen mennessä: Lisääkö toimisto edelleen laskutettaviin kuluihin 

oman toimistomaksun? 

5) Sovittujen matkojen lisääminen omavaltaisestiko: käsitelty. 

6) Etätyöt ja 7) puhelinajat: Hallitus pyysi toiminnanjohtajaa tekemään selvityksen seuraavaan 

kokoukseen mennessä: Nykyiset toimistokäytännöt: Miten henkilöstö on ohjeistettu olemaan 

toimistolla/etänä? Ovatko nykyiset puhelinajat edelleen perusteltuja? 

8) Palkittujen unohtaminen: Todettiin, että selvitetään, onko palkinnot jo jaettu. 

9) Hallituksen luottamus toimiston puuhasteluun: käsitelty. Todettiin, että väite puuhastelusta on 

toimiston ja hallinnon työn aliarvioimista, muutoin asia käsitelty. 



 

 

 

10) GeeBee-turnauksen tukeminen: käsitelty. 

Näin ollen hallitus nosti käsittelyyn kolme aihetta, joihin pystyy ottamaan kantaa. Aiheet ovat yllä 

olevassa listassa tummennettuna. 

Toiminnanjohtaja antoi hallitukselle pyydetyn selvityksen kokouksessa 5.3.2024, kohdassa 5.7. 

Hallituksen vastaukset 

Varustemyynti 

Selvityksistä on hallitukselle käynyt ilmi, että sponsorisopimuksen mukaisia varusteita on myyty 

seuroihin pienimuotoisesti, ja myynti on kirjattu asianmukaisesti liiton kirjanpitoon. Budolandin 

edustaja Sami Savo on kuitenkin kiistänyt, että lupaa varusteiden edelleenmyyntiin olisi. Koska Budoland 

Finlandilla on TopTen-tuotteiden yksinmyyntioikeus, on edelleenmyyntiluvan antaminen mahdotonta. 

Savo kertoo tiedustelleensa mahdollisesta myynneistä Liiton toimistosta, johon toimistolta on annettu 

kieltävä vastaus.  

Toimisto on myynyt varusteita jäsenseuroille ilman Budolandin lupaa olettaen, että jakamatta jääneitä 

varusteita olisi voinut myydä. Toiminnanjohtaja vetoaa olettamukseensa, että lupa kuitenkin 

pienimuotoiseen myyntiin olisi ollut sovittuna. Asia on selvitetty ja keskusteltu sponsori Budolandin 

kanssa, ja jatkossa mitään sopimukseen sisältyviä varusteita ei voi myydä eteenpäin. 

Toimistomaksu edelleen veloitettaviin kuluihin 

Selvityksistä on käynyt ilmi, että toimisto ei lisää edelleen veloitettaviin kuluihin toimistomaksua. Tässä 

tapauksessa on oletettavaa, että kyse on ollut kahdesta bussilipusta, jotka liiton toimisto oli ostanut 

kahdelle urheilijalle ja laskuttanut edelleen. 

Toimistokäytännöt (etätyö ja puhelinajat) 

Selvitysten mukaan, toimistokäytännöt ovat sujuneet hyvin, lähinnä yksittäisiä eriäviä mielipiteitä 

asiasta on tullut. Hallitus kuitenkin ohjeisti toiminnanjohtajaa tarkastelemaan nykyisiä käytäntöjä 

uudelleen muun henkilöstön kanssa yhdessä ja tekemään esityksen päivitetyistä toimistokäytännöistä 

hallituksen seuraavaan kokoukseen. 

 

Suomen Nyrkkeilyliiton hallitus on päättänyt asian käsittelyn ja on tyytyväinen lopputulemaan. Hallitus 

toivoo, että Juha Kulju on tyytyväinen vastineeseen ja omalta osaltaan toteaa asiat loppuun käsitellyiksi. 

 

Helsingissä 7.4.2024 

 

Suomen Nyrkkeilyliiton hallitus 


